

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: CAPITAL BANK OF JORDAN Date: 02-10-2022 08:52:38 AM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك المال الأردني التاريخ: O2-10-2028 AM 08:52:38
The Extraordinary General Assembly Meeting of CAPITAL BANK OF JORDAN was held on 10:00 On 29-09-2022 at www.smartagm.ae. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 87.21%.	عقدت الهيئة العامة لشركة بنك المال الأردني بتاريخ 29-09- 2022 على 10:00 اجتماعا غير عادي وذلك في www.smartagm.ae وبنسبة حضور 87.21 %.
Subject: Merger	الموضوع: الاندماج
The General Assembly approved the merger of the company with Societe Generale De Banque Jordan where Capital Bank of Jordan is the resulted company	حيث وافقت الهيئة العامة على الاندماج مع شركة بنك سوسيته جنرال الأردن على أن تكون بنك المال الأردني هي الشركة الناتجة عن الاندماج.
Subject: Other	الموضوع: آخر
 Approve the results of the report of the Evaluation of the "Assets and Liabilities Committee" of Capital Bank of Jordan (Merging Company) and Société Générale De Banque Jordanie (Merged Company). Approve the Memorandum and Articles of Association of Capital Bank of Jordan (Merging Company). The final approval on the merger and approve the opening balance sheet of Capital Bank of Jordan (Merging Company) which is included as a part of the report of the Evaluation Committee. Approve the separate financial statements of Capital Bank of Jordan (Merging Company) and of Société Générale De Banque Jordanie (Merged Company). Approve the appointment of the Safety First Investment Company as a member of the Board of Directors represented by two seats and to approve the continuation of the Board of Directors of Capital Bank of Jordan (Merging Company) in its current formation. Approve the continuation of PWC as an external auditor of Capital Bank of Jordan (Merging Company) for the year 2022. 	 إقرار النتائج الواردة في تقرير لجنة تقدير موجودات ومطلوبات بنك المال الأردني (الشركة الدامجة) وبنك سوسيته جنرال- الأردن (الشركة المندمجة). إقرار عقد التأسيس والنظام الأساسي لبنك المال الأردني (الشركة الدامجة). الموافقة النهائية على الاندماج و كذلك الموافقة على الميزانية الافتتاحية لبنك المال الأردني (الشركة الدامجة) والواردة ضمن تقرير لجنة تقدير الموجودات والمطلوبات. المصادقة واقرار الحسابات المستقلة لبنك المال الأردني (الشركة الدامجة) وبنك سوسيته جنرال – الأردن (الشركة المندمجة). المصادقة على قرار مجلس الادارة المتضمن تعيين السادة شركة السلامة الأولى للاستثمار عضوا في مجلس الإدارة ممثلة بمقعدين واستمرار اعمال مجلس ادارة بنك المال الاردني (الشركة الدامجة) بتشكيلته الحالية. ابقاء السادة برايس وترز هاوس كوبرز كمدققين خارجيين للبنك (الشركة الدامجة) لعام 2022.



Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: Mervat Kharoub

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mervat Kharoub